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OPL3000电动式偏振发生器

OPL3000 Motorized Polarization Scrambler

产 品 规 范

Specification

Revision History
Rev. Date Revision History Originated by Signed by

1.0 27/06/2019 Initial release Chen Xin XiaoWei.Lai
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OPL3000 是通过程序指令进行电动控制的偏振发生器，它的偏振控制性能可以增强测

量速度和精度，提高整体生产力。整条连续长的光纤决定了大功率和极低的插入损耗，特

殊的设计可提供大范围的自动扫描率和高递增的角度分辨率。四个光纤环结构，功率变化

极低，控制能力良好。OPL3000 电动式偏振发生器设计可靠，从器件测试到偏振模色散PMD

的相关活动活动，使用范围非常广泛。

The OPL3000 Motorized Polarization Scrambler is a program motorized control polarization
scrambler. Its polarization controlled capability enhances measurement speed, accuracy, and
overall productivity. The continuous length of fiber enables high power and ultra-low insertion
loss. This design offers a wide range of Auto Scan rates and high incremental angular resolution.
Four-fiber knob loop design has proven to provide excellent control with ultra-low power
variations (PDL). This reliable design allows for a wide range of applications from component
testing to PMD related activities.

(1) 插损小 （3）高测量精度

Low Insertion Loss High Accuracy

(2) 高速调节 （4）高稳定性

High Speed High Stability

1、CWDM, DWDM元件，模块和系统测量
CWDM,DWDM, Components, Module, System Testing

2、OPM, Interleaver, DPSK, WSS, PLC, AWG元件和模块测量

OPM, Iterleaver, DPSK,WSS ,PLC, AWG components, modules testing

3、光纤传感器扫描测量

Optical fiber sensor scanning measurement

4、R&D 和实验室应用

R & D and laboratory applications

概 述 Descriptions

特 点 Features

应 用 Applications
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型号 Model OPL3000

工作原理 4个电动式光纤环

Principle 4 Motorized Fiber Knob Loop

波长范围 1200 ~ 1700 nm

Wavelength Range

插入损耗 < 1.0 dB

Insertion Loss

消光损耗 40 dB

Extinction Loss

偏振相关损耗 < 0.008 dB *

PDL

光接口类型 FC/PC

Optical Connector

通讯接口 RS232

Interface

电源电压 100 ~ 240 V AC, 50 - 60 Hz

Power

工作温度 0～ +40℃

Operation Temperature

存储温度 -30～+80℃

Storage Temperature

外形尺寸 200 mm W, 105 mm H, 350 mm D

Dimensions

重量 5.3 kg

Weight

性 能 指 标 Specification

ONS
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我公司为我们的客户提供了高性能、高品质、低价位的测量仪器及测试系统。我们强

大的技术资源可以帮助您选择并正确使用本公司合适的产品以满足您的应用需求。我们销

售的每种仪器都拥有全球保修服务，提供最少12个月的出厂保修期。

Our company provides high performance, high value, low cost, affordable test and
measurement instrument solutions for our customers. Our extensive support sources can help you
choose right Our products for your specific applications and apply them successfully. Every
instrument system we sell has a global warranty. All of our instruments are with at least 12
months factory warranty.

我公司所有的测量仪器和测试系统均符合其资料所描述的功能和性能指标。一旦您选

择了我公司产品，我们将为您提供合格的产品以及产品操作使用方法。对于有特殊功能的

使用，我们会提供基本的测量帮助。

Our company’ all test and measurement instruments and systems meet their advertised
performance and functionality. When you select our product, we can help your product operation
with our decade experiences, and provide the basic measurement assistance for the use of special
capabilities.

SHENZHEN OPEAK TECHNOLOGY CO.,LTD

Add: Room 308,2nd Building,Tongfang Park,Houting Shajing Town,Baoan District,Shenzhen

Tel:0755-23016665 Fax:0755-23010167

E-mail: sales@opeaktech.com Web: http://www.opeaktech.com

深 圳 市 优 峰 通 信 技 术 有 限 公 司

地址：深圳市宝安区沙井后亭同方文化创意园 2栋 308 室

电话：0755-23016665 传真：0755-23010167

邮箱： sales@opeaktech.com 网址：http://www.opeaktech.com

技 术 支 持 和 服 务
Test and Measurement Supports, Services and Assistance

我 们 的 承 诺 Our Promises

联 系 信 息 Contact Information
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